中山医学院教职工拟奖励清单
 （2012年度）
（一）教学工作量奖
	序
	拟奖励项目/类别
	教学工作量
	完成人/主持人

	1
	大学英语类
	408
	林勋萍

	2
	医学英语及研究生英语类
	376
	陈春林

	3
	医工系类
	267
	徐生辉

	4
	基础医学教授类
	138
	李朝红

	5
	基础医学教授类
	165
	李 峰

	6
	基础医学副教授、高级讲师类
	434
	王 波

	7
	基础医学副教授、高级讲师类
	284
	刘建中

	8
	基础医学中、初级类
	259
	欧阳丽斯

	9
	基础医学中、初级类
	252
	朱文博

	10
	基础医学中、初级类
	234
	冯 英


（二）教学研究基金
	序
	拟奖励项目/类别
	级别
	完成人/主持人

	1
	高校实验教学实验室综合管理信息平台的设计与开发
	省级
	王 玲

	2
	中山大学法医学教学研究科研合作基地
	省级
	赵 虎

	3
	法医毒理学教学改革项目
	省级
	成建定

	4
	中山大学医学伦理学全英文课程开发与建设
	省级
	王亚娜


（三）教材编写
	序
	拟奖励项目/类别
	级别
	完成人/主持人

	1
	《生物化学》
(人民卫生出版，供护理本科用)
	国家、卫生部规划教材
	高国全(主编)

	2
	《生物化学学习指导及习题集》(人民卫生出版，供护理本科用)
	国家、卫生部规划教材
	高国全(主编)

	3
	《医学细胞生物学》
（科学出版社）
	国家规划教材
	刘建中（副主编）

	4
	《医学细胞生物学实验指导及复习思考题》（科学出版社）
	国家规划教材
	刘建中（副主编）

	5
	21世纪大学英语应用型综合教程教学光盘1-4
（复旦大学电子音像出版社）
	“十一五”规划
	尹晓倩(主编)

	6
	高等院校新概念英语系列教材
（上海世纪图书出版公司）
	国家级
	王亚娜(主编)


（四）多媒体软件、电子教材奖励
	序
	拟奖励项目/类别
	级 别
	完成人/主持人

	1
	第六届全国优秀多媒体教育软件学科网站   一等奖
	国家级
	初国良

	2
	第六届全国优秀多媒体教育软件网络课程  二等奖
	国家级
	汪雪兰

	3
	第六届全国优秀多媒体教育软件网络课程   三等奖
	国家级
	詹希美

	4
	第六届全国优秀多媒体教育软件学科网站   三等奖
	国家级
	江丽芳

	5
	广东省医学会医学教育与信息技术学会优秀多媒体教育软件    一等奖
	省级
	汪雪兰


（五）课程建设
	序
	拟奖励项目/类别
	级别
	完成人/主持人

	1
	临床神经解剖学
（广东省研究生创新培养计划项目—示范课程建设项目）
	省级
	汪华侨

	2
	医学微生物学
（广东省精品资源共享课）
	省级
	江丽芳


（六）教学名师
	序
	拟奖励项目/类别
	级别
	完成人/主持人

	1
	宝钢优秀教师奖
	省部级
	  吴忠道


（七）其他
	序
	拟奖励项目/类别
	级别
	完成人/主持人

	1
	第二届全国大学生基础医学创新论坛暨实验设计大赛 一等奖
	国家级
	吕志跃

	2
	第二届全国大学生基础医学创新论坛暨实验设计大赛 二等奖
	国家级
	顾怀宇

	3
	第二届全国大学生基础医学创新论坛暨实验设计大赛 二等奖
	国家级
	吴珏珩

	4
	第二届全国大学生基础医学创新论坛暨实验设计大赛 二等奖
	国家级
	李 峰

	5
	第二届全国大学生基础医学创新论坛暨实验设计大赛 二等奖
	国家级
	林 贤

	6
	第二届全国大学生基础医学创新论坛暨实验设计大赛 三等奖
	国家级
	杨 霞

	7
	第二届全国大学生基础医学创新论坛暨实验设计大赛 三等奖
	国家级
	汪雪兰


二、科研类
（一）科研基金奖
	序号
	项目名称
	批准部门
	类别
	申请者
	经费

	1
	树突状细胞分化过程中ARG1的表达调控及机制研究 
	国家自然科学基金
	面上项目
	  周洁
	80万

	2
	 KLF1基因及3个主要数量性状位点中DNA变异与胎儿血红蛋白数量性状的相关性研究
	国家自然科学基金
	青年基金
	陈素琴
	23万

	3
	PDLIM5在神经元生长锥生长中的作用及其机制
	国家自然科学基金
	面上项目
	陈元
	15万

	4
	FSH促绝经后动脉粥样硬化发生的效应及其分子机制研究
	国家自然科学基金
	面上项目
	付晓东
	70万

	5
	PEDF调节鼻咽癌细胞EMT抑制鼻咽癌转移的作用及机制
	国家自然科学基金
	面上项目
	高国全
	65万元

	6
	TMEM16A和C1C-3 C1-通道参与脑血管重构的内在相互关联的分子机制及药物干预的研究
	国家自然科学基金
	重点项目
	关永源
	280

	7
	原虫模式生物布氏锥虫mRNA 3’-末端加工装置的组成及其功能的系统分析
	国家自然科学基金
	面上项目
	郭学敏
	15

	8
	天然溶瘤病毒M1靶向性杀伤恶性脑胶质瘤细胞的胞内机制研究
	国家自然科学基金
	面上项目
	胡骏等
	60万

	9
	诱发受体(TREM)-1 抑制PKR 介导的抗登革热免疫及其致病机制研究
	国家自然科学基金
	国际(地区)合作与交流项目
/合作研究
	黄曦
	150万

	10
	神经肽物质P调控脊髓内源性神经干细胞增殖与分化机制的研究
	国家自然科学基金
	青年基金
	姜美花
	23万

	11
	结核分枝杆菌抗原多肽递呈时 HLA-DR 等位基因与多肽特异
性CD4+ T 细胞克隆的限制性分析
	国家自然科学基金
	面上项目
	赖小敏
	70万元

	12
	原癌基因AEG-1网络调控肿瘤细胞转移和胁迫抵抗的分子机制
	国家自然科学基金
	面上项目
	黎孟枫
	90万元

	13
	c-Jun:ATF2调控多巴胺能神经元选择性死亡的作用及其机制
	国家自然科学基金
	广东省联合基金
	黎明涛
	279

	14
	复合物治疗阿尔茨海默病的研究
	国家自然科学基金
	面上项目
	李峰
	70万

	15
	原癌基因AEG-1网络调控炎症非可控性及诱导恶性转化的分子机制
	国家自然科学基金
	重大研究计划培育项目
	李隽
	90万

	16
	癌基因STOML2促基因组不稳定及诱导肿瘤发生的分子机制
	国家自然科学基金
	面上项目
	李隽
	80万

	17
	利用ES细胞基因操作新技术快速构建免疫基因人源化小树
	国家自然科学基金
	面上项目
	李亮平
	80

	18
	唐氏综合症颅面畸形的体外疾病模型的建立和发病机制的研究
	国家自然科学基金
	面上项目
	李伟强
	70万

	19
	tau缺失对中脑多巴胺神经元发育的影响及其机制研究
	国家自然科学基金
	面上项目
	林贤
	75.0万

	20
	背根神经节和脊髓背角免疫细胞因子微环境调控神经病理性疼痛的机制
	国家自然科学基金
	广东省联合基金
	刘先国
	250

	21
	肥大细胞FcεRI-Toll样受体相互作用对眼弓形虫病的免疫调节机制研究
	国家自然科学基金
	面上项目
	吕芳丽
	70

	22
	基于中国汉族人群的快速突变Y-STR基因座进行男性个体识别的研究
	国家自然科学基金
	面上项目
	孙宏钰
	69

	23
	 日本血吸虫16kDa蛋白调节DC高表达IL-10的信号途径及其分子机制研究.
	国家自然科学基金
	青年基金
	孙希
	23万

	24
	PTRF在动脉粥样硬化易损斑块中的作用及机制研究
	国家自然科学基金
	面上项目
	谈智
	70万

	25
	产CTX-M-15多重耐药大肠杆菌ST131耐药传播机制研究
	国家自然科学基金
	青年基金
	田国宝
	23万

	26
	PCBP1促进肿瘤细胞凋亡和增殖抑制以及阻止肿瘤发生、转移的分子机理。
	国家自然科学基金
	面上项目
	王海河
	80

	27
	全外显子组IgA 肾病低频及罕见遗传变异研究
	国家自然科学基金
	面上项目
	王一鸣
	80万

	28
	 胶质细胞TSPO抗神经病理性疼痛的机制
	国家自然科学基金
	青年基金
	魏绪红
	23万

	29
	SOHK1诱导非小细胞肺癌肿瘤干细胞特性的分子机制
	国家自然科学基金
	面上项目
	吴珏珩
	70

	30
	防御素抑制巨噬细胞自噬对角膜抗感染免疫的影响及其机制
	国家自然科学基金
	青年基金
	吴敏昊
	25万

	31
	小胶质细胞在广州管圆线虫病中的作用及其机制
	国家自然科学基金
	面上项目
	吴忠道
	 60万

	32
	海峽两岸广州管圆线虫亲源关系和感染致病机制、分子诊断靶标及治疗的实验研究
	国家自然科学基金
	国际(地区)合作与交流项目
/合作研究
	吴忠道
	150万

	33
	老龄宿主T细胞对血吸虫感染的免疫反应
	国家自然科学基金
	NSFC-NIH项目
	吴忠道
	30万

	34
	CD+5调节性B淋巴细胞在间质干细胞治疗慢性移植物抗宿主病中的作用机制
	国家自然科学基金
	面上项目
	项鹏
	75

	35
	腹侧被盖区CXCL12/TLR4在吗啡成瘾中的作用机制
	国家自然科学基金
	面上项目
	信文君
	70

	36
	恶性胶质瘤诱导分化中核孤儿受体Nor1的转录调控功能研究
	国家自然科学基金
	青年基金
	徐冬
	23

	37
	VDAC在人纤溶酶原K5诱导宫颈癌细胞和内皮细胞凋亡中的关键作用及机制
	国家自然科学基金
	面上项目
	杨霞
	70万元

	38
	人类II型拓扑异构酶靶向抗EBV药物筛选研究
	国家自然科学基金
	面上项目
	袁岩
	70

	39
	Reelin基因在恐惧记忆表达及其易感性中的表观遗传调控机制研究
	国家自然科学基金
	面上项目
	赵虎
	71

	40
	Bestrophin3参与高血压血管重构及机制研究
	国家自然科学基金
	重点项目
	周家国
	110万元

	41
	树突状细胞分化过程中ARG1的表达调控及功能研究
	国家自然科学基金
	面上项目
	周洁
	80

	42
	经典Wnt信号通路诱发EMT促进糖尿病视网膜病纤维化发生的机制
	国家自然科学基金
	青年基金
	周倜
	23万元

	43
	氯离子通道在脑血管重构和脑卒中发生的作用（2009年中标）
	科技部
	973计划
	关永源
	71

	44
	灵长类细胞多能性和人类重大疾病猴模型的研究——灵长类细胞异种嵌合发育的研究
	科技部
	973
	项鹏
	678

	45
	海洋来源的抗肿瘤候选药物SZ-685C的临床前研究
	科技部
	十二五重大专项
	黎孟枫
	310.99

	46
	广东省传染病病原谱流行规律研究
	科技部
	十二五重大专项
	黎孟枫 
袁国勇
	1830

	47
	重要寄生虫病监测技术研究
	科技部
	十二五重大专项
	余新炳
	78.15

	48
	声像取证技术及其在司法检验中的应用
	科技部
	司法鉴定关键技术研究
	赵虎
	248

	49
	大脑认知功能客观评定技术研究
	科技部
	科技支撑项目
	赵虎
	80

	50
	基础医学与药物发现创新引智基地
	教育部、国家外国专家局
	学科创新引智计划
	黎孟枫
	450

	51
	热带病分子病原学及其防治研究
	广东省科学技术厅
	/
	黎孟枫
	100

	52
	以血管生成为靶点治疗肝癌的新型基因工程候选药物
	广州市科技和信息化局
	重大专项
	高国全
	40

	53
	抗肿瘤候选药物SZ-685C的成药性及其在鼻咽癌治疗上的应用研究
	广州市科技和信息化局
	重大专项
	黎孟枫
	70

	54
	遗传性骨病的分子诊断和产前/植入前遗传学诊断的研究
	横向基金
	/
	郭奕斌
	80

	55
	YC-10的神经保护药效学研究
	横向基金
	/
	黄奕俊
	65

	56
	五步蛇基因组项目合作合同
	横向基金
	/
	颜光美
	400

	57
	YC-6临床前安全性研究
	横向基金
	/
	颜光美
	72.36

	59
	蛋白质组学转化医学公共服务平台
	广州市发展与改革委员会
	2012年广州市生物产业示范工程发展专项
	黎明涛
	250


（二）科技成果奖
	序号
	项目名称
	授奖部门
	等级

	1
	脊髓背角痛记忆的机制研究
	教育部
	自然科学二等奖

	2
	帕金森病治疗新靶标的研究
	教育部
	自然科学一等奖


（三）授权专利奖
	序号
	专利名称
	专利类型
	发明人

	1
	突变型人纤溶酶原Kringle 5及其制备方法及应用
	发明专利
	高国全、杨霞、蔡卫斌、李朝阳

	2
	蛇毒细胞毒素-CⅨ1在制备具有镇痛作用药中的应用
	发明专利
	刘先国、孔天翰、信文君、仲维高、崔跃、董伟华、黄绍、崔超伟、唐娅

	3
	蛇毒来源的细胞毒素ˉCTX1在制备戒毒药物中的应用
	发明专利
	刘先国、孔天翰、信文君、仲维高、崔跃、董伟华、黄绍、崔超伟、唐娅

	4
	一种人血管内皮细胞抑制因子嵌合多肽及其制备方法和在靶向性抗肿瘤活性中的应用
	发明专利
	黎孟枫、袁洁、李鲁远、朱勋、吴珏珩、何振健、陈旭、王宁、胡洁萍

	5
	用于测定甲型H1N1流感病毒全基因序列的引物
	发明专利
	黎孟枫、曹开源、吴珏珩、朱勋、何振健、袁洁、李隽、张定梅、徐霖、杨纨、李蔓英

	6
	I-IV型登革病毒NS1单克隆抗体杂交瘤细胞株及其试剂盒
	发明专利
	江丽芳、李兴华、江振友、高红丽

	7
	一种体外检测结核杆菌感染的试剂和方法
	发明专利
	赖小敏，董涛，方毅敏

	8
	荧光标记14个X染色体STR基因座符合扩增检测系统
	发明专利
	刘秋玲、赵虎、吕德坚


（四）拟奖励的SCI、EI等收录论文清单
	序号
	题目
	通讯作者
	IF(影响因子)

	1
	Identification and immunogenicity of two new HLA-A*0201-restricted CD8+ T-cell epitopes on dengue NS1 protein.
	江丽芳
	3.415

	2
	Involvement of phospholipase C-γ in the pro-survival role of glial cell line-derived neurotrophic factor in developing motoneurons in rat spinal cords
	初国良                   周丽华
	0.418

	3
	Spinal MCP-1 Contributes to the Development of Morphine Antinociceptive Tolerance in Rats.
	冯鉴强
	1.391

	4
	Enzootic angiostrongyliasis in Guangzhou, China, 2008—2010.
	詹希美
	2.592

	5
	Ginsenoside-Rd potentiates apoptosis induced by hydrogen peroxide in basilar artery smooth muscle cells through the mitochondrial pathway
	汤勇波                关永源
	4.788

	6
	Vinpocetine inhibits breast cancer cells growth in vitro and in vivo.
	汤勇波
	4.788

	7
	Downregulation of cAMP response element-binding protein by lentiviral vector-mediated RNAi attenuates morphine withdrawal syndromes in rats
	王庭槐
	3.417

	8
	Monocyte-endothelial adhesion is modulated by Cx43-stimulated ATP release from monocytes. 
	陶亮
	2.484

	9
	 G6PD genotype and its associated enzymatic activity in a Chinese population.
	蒋玮莹
	0.862

	10
	Dual Function of RGD-Modified VEGI-192 for Breast Cancer Treatment.
	朱勋                     Yesong Wang
	4.93

	11
	 Panax Notoginseng Saponins Enhances the Cytotoxicity of Cisplatin via Increasing Gap Junction Intercellular Communication
	陶亮
	1.657

	12
	Protecting against wayward human induced pluripotent stem cells with a suicide gene
	李伟强              项鹏
	7.404

	13
	Bmi-1 promotes the aggressiveness of glioma via activating the NF-kappaB/MMP-9 signaling pathway.
	黎孟枫
	3.011

	14
	Residue analysis of a CTL epitope of SARS-CoV spike protein by IFN-gamma production and bioinformatics prediction
	吴长有
	2.531

	15
	Exploring the binding of BACE-1 inhibitors using comparative binding energy analysis (COMBINE). 
	周丽华
	2.476

	16
	Mitochondrial DNA 4977 bp deletion is a common phenomenon in hair and increases with age. 
	周俊宜
	0.489

	17
	Single sevoflurane exposure decreases neuronal nitric oxide synthase levels in the hippocampus of developing rats.
	W. Q. Huang                             周丽华
	4.243

	18
	Activation of p38 signaling in the microglia in the nucleus accumbens contributes to the acquisition and maintenance of morphine-induced conditioned place preference
	信文君
	4.72

	19
	Differences between femoral artery and vein smooth muscle cells in volume-regulated chloride channels
	关永源
	1.953

	20
	 Gap junctions propagate opposite effects in normal and tumor testicular cells in response to cisplatin.
	陶亮
	4.238

	21
	Jab1/CSN5 negatively regulates p27 and plays a role in the pathogenesis of nasopharyngeal carcinoma. 
	 Francois X. Claret 杨惠玲
	7.856

	22
	Simvastatin Ameliorates Angiotensin II-Induced Endothelial Dysfunction Through Restoration of Rho-BH4-eNOS-NO Pathway
	Liu Dong-Hong          汤勇波
	3.13

	23
	MiR-205 determines the radioresistance of human nasopharyngeal carcinoma by directly targeting PTEN.
	Mong-Hong Lee
杨惠玲
	5.359

	24
	Characterization of two distinct modes of endophilin in clathrin-mediated endocytosis
	Ji-fang Zhang        陈元
	4.058

	25
	Neurotrophin-3 gene modified Schwann cells promote TrkC gene modified mesenchymal stem cells to differentiate into neuron-like cells in PLGA multiple-channel conduit.
	曾园山
	2.203

	26
	An intronic polymorphism in GRP78 improves chemotherapeutic prediction in non-small-cell lung cancer.
	李东培
	5.25

	27
	Induction of virus-neutralizing antibodies and T cell responses by dengue virus type 1 virus-like particles prepared from Pichia
pastoris
	江丽芳
	0.864

	28
	Upregulation of TRPM7 Channels by Angiotensin II Triggers Phenotypic Switching of Vascular Smooth Muscle Cells of Ascending Aorta.
	汤勇波                   Zheng Zhang
	9.489

	29
	Downregulation of TMEM16A Calcium-Activated Chloride Channel Contributes to Cerebrovascular Remodeling During Hypertension by Promoting Basilar Smooth Muscle Cell Proliferation
	关永源               周家国
	14.739

	30
	Cyclin-dependent kinase 7/9 inhibitor SNS-032 abrogates FIP1-like-1 platelet-derived growth factor receptor α and bcr-abl oncogene addiction in malignant hematologic cells
	Sai-Ching Jim Yeung潘景轩
	7.742

	31
	Scutellarin inhibits translocation of protein kinase C in diabetic thoracic aorta of the rat
	朱邦豪
	1.851

	32
	Monitoring of peptide-specific and gamma interferon-productive T cells in patients with active and convalescent tuberculosis using an enzyme-linked immunosorbent spot assay
	赖小敏             Shouyong Tan
	2.546

	33
	The Protective Effects of Jatrorrhizine on beta-Amyloid (25-35)-Induced. Neurotoxicity in Rat Cortical Neurons
	汪华侨
	3.81

	34
	An atomic-force basis for the bacteriolytic effects of granulysin.
	曾谷城
	3.456

	35
	Peri-sciatic administration of recombinant rat IL-1β induces mechanical allodynia by activation of src-family kinases in spinal microglia in rats
	刘先国
	4.699

	36
	Neuroprotective effect of preadministration with Ganoderma lucidum spore on rat hippocampus.
	曾园山
	2.781

	37
	MiR-136 promotes apoptosis of glioma cells by targeting AEG-1 and Bcl-2.
	黎孟枫
	3.538

	38
	Flotillin-1 Promotes Tumor Necrosis Factor-α Receptor Signaling and Activation of NF-κB in Esophageal Squamous Cell Carcinoma Cells. 
	李隽
	11.675

	39
	A Modified I-PCR to Detect the Factor VIII Inv22 for Genetic Diagnosis and Prenatal Diagnosis in Hemophilia A
	蒋玮莹
	2.597

	40
	Rare inborn errors associated with chronic hepatitis B virus infection.
	Jun Wang           Zhiliang Gao       王一鸣
	11.665

	41
	Essential role of microRNA-155 in regulating endothelium-dependent vasorelaxation by targeting endothelial nitric oxide synthase
	周家国                 Gui-Jun Yan
	6.207

	42
	Decrease of Intracellular Chloride Concentration Promotes Endothelial Cell Inflammation by Activating Nuclear Factor -κB Pathway
	周家国
	6.207

	43
	IFN-γ-primed human bone marrow mesenchymal stem cells induce tumor cell apoptosis in vitro via tumor necrosis factor-related apoptosis-inducing ligand
	项鹏
	4.634

	44
	PPARγ suppression inhibits adipogenesis but does not promote osteogenesis of human mesenchymal stem cells
	项鹏
	4.634

	45
	Sp1 is upregulated in human glioma, promotes MMP-2-mediated cell invasion and predicts poor clinical outcome.
	黎孟枫
	5.444

	46
	E2-BSA activates caveolin-1 via PI3K/ERK1/2 and lysosomal degradation pathway and contributes to EPC proliferation.
	谈智                    王庭槐
	7.078

	47
	PI3K/Akt signaling pathway-induced heme oxygenase-1 upregulation mediates the adaptive cytoprotection of hydrogen peroxide preconditioning against oxidative injury in PC12 cells.
	冯鉴强
	1.573

	48
	Hydrogen sulfide protects PC12 cells against reactive oxygen species and extracellular signal-regulated kinase 1/2-mediated downregulation of glutamate transporter-1 expression induced by chemical hypoxia.
	冯鉴强               Zhang CR
	1.573

	49
	New alternatively spliced variant of prostate-specific membrane antigen PSM-E suppresses the proliferation, migration and invasiveness of prostate cancer cells.
	Guan-Xin Shen            曹开源
	2.399

	50
	Pigment epithelium-derived factor gene loaded in cRGD-PEG-PEI suppresses colorectal cancer growth by targeting endothelial cells.
	 Xin-Tao Shuai    高国全
	3.35

	51
	Discrepant Expression of MicroRNAs in Transparent and Cataractous Human Lenses
	张辉           Weirong Chen
	3.597

	52
	Heart rate variability biofeedback decreases blood pressure in prehypertensive subjects by improving autonomic function and baroreflex
	王庭槐
	1.585

	53
	APOBEC3G inhibits microRNA-mediated repression of translation by interfering with the interaction between Argonaute-2 and MOV10
	张辉               刘超
	4.773

	54
	Site-specific phosphorylation protects GSK-3β from calpain-mediated truncation of its N- and C-termini
	黎明涛
	4.773

	55
	Simvastatin Attenuated Cerebrovascular Cell Proliferation in the Development of Hypertension Through Rho/Rho-kinase Pathway
	关永源
	2.287

	56
	Progesterone enhances vascular endothelial cell migration via activation of focal adhesion kinase
	王庭槐               付晓东
	4.125

	57
	 MicroRNA-30e* promotes human glioma cell invasiveness in an orthotopic xenotransplantation model by disrupting  the NF-κB/IκBα negative feedback loop.
	黎孟枫            李隽
	13.069

	58
	TGF-β induces miR-182 to sustain NF-κB activation in glioma subsets. 
	李隽
	13.069

	59
	Clinicopathological significance of non-small cell lung cancer with high prevalence of Oct-4 tumor cells
	Zhenguang Chen    项鹏
	2.148

	60
	Efficacy of albendazole combined with a marine fungal extract (m2-9) against Angiostrongylus cantonensis-induced meningitis in mice.
	吴忠道
	1.38

	61
	Upregulation of miR-1245 by c-myc targets BRCA2 and impairs DNA repair. 
	李隽
	7.667

	62
	Activation of phospholipase-Cγ and protein kinase C signal pathways helps the survival of spinal motoneurons injured by root avulsion. 
	周丽华
	4.061

	63
	Neurotrophin-3 gene modified mesenchymal stem cells promote remyelination and functional recovery in the demyelinated spinal cord of rats.
	曾园山
	2.353

	64
	Triptolide inhibits proliferation and invasion of malignant glioma cells
	胡骏                 Jingxia Zhang
	3.2

	65
	Fig4 expression in the rodent nervous system and its potential role in preventing abnormal lysosomal accumulation.
	 Li Jun            曾园山
	4.258

	66
	Caveolin-3 is involved in the protection of resveratrol against high-fat-diet-induced insulin resistance by promoting GLUT4 translocation to the plasma membrane in skeletal muscle of ovariectomized rats.
	谈智                    王庭槐
	3.891

	67
	Knockdown of stomatin-like protein 2 (STOML2) reduces the invasive ability of glioma cells through inhibition of the NF-κB/MMP-9 pathway.
	李隽
	6.318

	68
	Bone marrow stromal and Schwann cells from adult rats can interact synergistically to aid in peripheral nerve repair even without intercellular contact in vitro.
	周丽华
	3.278

	69
	A Marine Anthraquinone SZ-685C Overrides Adriamycin-Resistance in Breast Cancer Cells through Suppressing Akt Signaling.
	黎孟枫
	3.854

	70
	Studies on the Synthesis of Derivatives of Marine-Derived Bostrycin and Their Structure-Activity Relationship against Tumor Cells. 
	朱勋                  Zhigang She
	3.854

	71
	The activation and dynamics of cytokine expression by CD4+ T cells and AIDS progression in HIV-1_infected Chinese individuals.
	吴长有
	1.938

	72
	The topological structure and function of Echinococcus granulosus lactate dehydrogenase, a tegumental transmembrane protein.
	胡旭初
	2.551

	73
	Estrogen improved metabolic syndrome through down-regulation of VEGF and HIF-1α to inhibit hypoxia of periaortic and intra-abdominal fat in ovariectomized female rats
	王庭槐
	2.929

	74
	Artesunate inhibits cell proliferation and decreases growth hormone synthesis and secretion in GH3 cells.
	朱永红           haijun Wang
	2.929

	75
	Molecular identification and characterization of leucine aminopeptidase 2, an excretory-secretory product of Clonorchis sinensis.
	徐劲
	2.929

	76
	Gene/protein expression level, immunolocalization and binding characteristics of fatty acid binding protein from Clonorchis sinensis (CsFABP)
	余新炳
	2.057

	77
	Hydrogen sulfide protects H9c2 cells against doxorubicin-induced cardiotoxicity through inhibition of endoplasmic reticulum stress. 
	Xin-Xue Liao       冯鉴强
	2.057

	78
	 Inhibition of ROS-activated ERK1/2 pathway contributes to the protection of H2S against chemical hypoxia-induced injury in H9c2 cells.
	冯鉴强           Mei-Fen Zhang        Xin-Xue Liao
	2.057

	79
	Interaction between ROS and p38MAPK contributes to chemical hypoxia-induced injuries in PC12 cells.
	冯鉴强               Gu MF
	0.418

	80
	Suppression of c-jun influences nNOS expression in differentiated PC12 cells
	周丽华
	0.418

	81
	Neonatal exposure to sevoflurane causes apoptosis and reduces nNOS protein expression in rat hippocampus.
	Xia Feng                                     周丽华
	0.418

	82
	MicroRNA 335 Is Required for Differentiation of Malignant Glioma
Cells Induced by Activation of cAMP/Protein Kinase A Pathway
	颜光美
	4.883

	83
	Decreased K5 receptor expression in the retina, a potential pathogenic mechanism for diabetic retinopathy.
	杨霞
	2.205

	84
	Electro-acupuncture upregulates CGRP expression after rat spinal cord transection.
	 Jing-Wen Ruan               曾园山
	2.857

	85
	The phosphatidyl inositol 3 kinase-glycogen synthase kinase 3β pathway mediates bilobalide-induced reduction in amyloid β-peptide.
	徐杰
	2.24

	86
	c-Jun induction is independent of Egr during cerebellar granule neuron apoptosis.
	黎明涛
	1.656

	87
	Short amyloid-beta immunogens with spacerenhanced immunogenicity without junctional epitopes for Alzheimer's disease immunotherapy
	姚志彬
	1.656

	88
	 Endophilin isoforms have distinct characteristics in interactions with N-type Ca2+ channels and dynamin I
	陈元
	1.311

	89
	A new in vitro injury model of mouse neurons induced by mechanical scratching.
	曾园山
	2.105

	90
	MiR-135a functions as a selective killer of malignant glioma
	颜光美
	6.373

	91
	 Expression of microRNAs during chondrogenesis of human adipose-derived stem cells.
	李学荣              W. Liao
	3.904

	92
	Triptolide Cooperates With Cisplatin to Induce Apoptosis in
Gemcitabine-Resistant Pancreatic Cancer
	颜光美                   Haiyan Hu
	2.386

	93
	Identification and molecular characterization of a novel signaling molecule
14-3-3 epsilon in Clonorchis sinensis excretory/secretory products
	余新炳
	2.149

	94
	41.5-kDa Cathepsin L protease from Clonorchis sinensis: expression, characterization, and
serological reactivity of one excretory-secretory antigen
	余新炳
	2.149

	95
	Cryopreservation of Toxoplasma gondii in infected murine tissues.
	 吕芳丽
	2.149

	96
	Cloning and characterization of a novel gene encoding 16 kDa protein (Ac16) from Angiostrongylus cantonensis.
	吴忠道
	2.149

	97
	Serological diagnosis
of clonorchiasis: using a recombinant propeptide of cathepsin L proteinase from
Clonorchis sinensis as a candidate antigen
	余新炳
	2.149

	98
	Molecular characterization and expression of a cysteine protease
from Clonorchis sinensis and its application for serodiagnosis of clonorchiasis
	余新炳
	2.149

	99
	In vitro effects of aqueous extracts of Astragalus membranaceus and Scutellaria baicalensis GEORGI on Toxoplasma gondii.
	 吕芳丽
	2.149

	100
	Gene cloning, expression, and localization of antigen 5 in the life cycle of Echinococcus granulosus 
	胡旭初
	2.149

	101
	 Cloning and characterization of a novel cathepsin B-like cysteine proteinase from Angiostrongylus cantonensis. 
	詹希美
	2.149

	102
	 Effects of a recombinant schistosomal-derived anti-inflammatory molecular (rSj16) on the lipopolysaccharide (LPS)-induced activated RAW264.7. 
	吴忠道
	2.149

	103
	Molecular characterization and immunolocalization of a protein disulfide isomerase from Angiostrongylus cantonensis. 
	詹希美
	2.149

	104
	Molecular expression and characterization of a novel protein phosphatase 2A gene from Clonorchis sinensis.
	余新炳             徐劲
	2.149

	105
	Molecular cloning and characterization of a matrix metalloproteinase, from Caenorhabditis elegans: employed to identify homologous protein from Angiostrongylus cantonensis. 
	吴忠道
	2.149

	106
	 Differences of larval development and pathological changes in permissive and nonpermissive rodent hosts for Angiostrongylus cantonensis infection. 
	吴忠道                        雷万龙
	2.149

	107
	Identification and characterization of myophilin-like protein: a life
stage and tissue-specific antigen of Clonorchis sinensis
	徐劲                余新炳
	2.149

	108
	Molecular cloning, expression, and immunolocalization of
protein disulfide isomerase in excretory-secretory products from Clonorchis
sinensis
	余新炳
	2.149

	109
	Protective effects of a rhodiola crenulata extract and salidroside on hippocampal neurogenesis against streptozotocin-induced neural injury in the rat. 
	 曾园山                Wood Yee Chan
	4.092

	110
	Involvement of kv1.5 protein in oxidative vascular endothelial cell injury
	王冠蕾
	4.092

	111
	Taenia taeniaeformis in rat favors protracted skin lesions caused by Sporothrix schenckii infection: Dectin-1 and IL-17 are dispensable for clearance of this fungus.
	Huaiqiu Huang      胡旭初               
	4.092

	112
	Dual Inhibition of Plasminogen Kringle 5 on Angiogenesis and Chemotaxis Suppresses Tumor Metastasis by Targeting HIF-1a Pathway.
	高国全                    Chun-Kui Shao
	4.092

	113
	 Identification and characterization of paramyosin from cyst wall of metacercariae implicated protective efficacy against Clonorchis sinensis infection. 
	李学荣             余新炳
	4.092

	114
	Application of Consensus Scoring and Principal Component Analysis for Virtual Screening against β-Secretase (BACE-1) 2012,7(6):e38086
	刘述                       陈省平
	4.092

	115
	Upregulator of Cell Proliferation Predicts Poor Prognosis in Hepatocellular Carcinoma and Contributes to Hepatocarcinogenesis by Downregulating FOXO3a.
	Zhiliang Gao         黎孟枫
	4.092

	116
	The conserved residue Arg46 in the N-terminal heptad repeat domain of HIV-1 gp41 is critical for vial fusion and entry.
	潘春根          Shibo Jiang
	4.092

	117
	Tim-3-expressing CD4+ and CD8+ T cells in human tuberculosis (TB) exhibit polarized effector memory phenotypes and stronger anti-TB effector functions.
	曾谷城
	9.127

	118
	Relatively low level of antigen-specific monocytes detected in blood from untreated tuberculosis patients using CD4+ T-cell receptor tetramers
	江丽芳             余新炳             赖小敏
	9.127

	119
	Exocytosis of MTT formazan could exacerbate cell injury.
	徐杰                                        David Tai Wai Yew
	2.775

	120
	Distinct polyfunctional CD4+ T cell responses to BCG, ESAT-6 and CFP-10 in tuberculous pleurisy.
	吴长有
	3.474

	121
	Schistosoma japonicum calcium-binding tegumental protein SjTP22.4 immunization confers praziquantel schistosomulumicide and antifecundity effect in mice.
	胡旭初
	3.766

	122
	Surveillance and Genome Analysis of Human Bocavirus in Patients with Respiratory Infection in Guangzhou,China
	曹开源
	4.092

	123
	Phylogenetic and biological analysis of a laboratory-generated gammaretrovirus - xenotropic murine leukemia virus-related virus (XMRV).
	潘春根
	1.845

	124
	Ginsenoside Rg1 promotes nonamyloidgenic cleavage of APP via estrogen receptor signaling to MAPK/ERK and PI3K/Akt.
	徐杰
	5

	125
	Yeast expressed foldable quadrivalent abeta15 elicited strong immune response against Abeta without Abeta-specific T cell response in wild C57BL/6 mice
	姚志彬
	3.577

	126
	Reactive Oxygen Species in Cancer Stem Cells
	潘景轩
	8.456
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